
MunktellArenan  

Anteckningar förda vid möte 2019-06-10. 

Närvarande från de föreningar som har verksamhet i MunktellArenan. 

Eskilstunaortens Jägarklubb  Lennart Ekström, mötesordförande,   

Eskilstuna Pistolskytteklubb  Henrik Kyhlström 

Eskilstuna Skytteförening   Tomas Soldin, Lars-Erik Enqvist 

Svenska Skyttesportförbundet, viltmålssektionen Marie Enqvist  

Ärla Skytteförening   Joel Edving  

Från Samskyttet   Per Lundqvist 

 

1. Lennart Ekström öppnade mötet och Joel Edving för anteckningar från mötet 

 

2. Avtal  

Samskyttet har fått ett förslag på hur avtalstexten ska kunna se ut, dock fel förening i 

själva förslaget. I stort så verkar det som om det ska bli en egen anläggning och vi 

ska istället få ett driftsbidrag, som andra anläggningar redan har eller kommer att få. 

Det gamla avtalet gäller tillsvidare 

 

3. Underhållsbehov 

- Armaturer behöver bytas, de är så gamla så att det inte alls eller kanppt finns 

lampor att byta med så därför måste armaturerna bytas ut 

- Vattenskada, det är fortfarande problem med att vatten kommer in i fastigheten. 

Därför kommer man troligen att sätta tillbaka taket på utanför. Dessutom så finns 

det risk att väggen i vapenrummet är så dålig så den måste rivas helt. 

- Ett annat stort problem är att vaktmästarna inte vill gå ner och öppna för att det är 

en skjutbana och inte allmän plats, vilket gör, och har gjort, att diverse olika 

hantverkare kontaktar Marie för att hon ska komma ner och öppna och släppa in 

dem. Joel/Per lyfter detta till Kultur och Fritidsförvaltningen, det är inte alls ok att 

det hanteras på detta sätt. Det är Kommunens lokaler och då måste de ta ansvar 

för sina lokaler. 

- Det är sprickor i taket utanför konferensrummet och kontoret, vilka bör åtgärdas. 

- En skärm vid bana 24 behöver bytas ut då den inte fungerar, det samma gäller en 

lasertavla och enhet. Kontakta KoF om hur detta skall hanteras. 

- Man bör också måla om golvet i lokalerna, hela ytan. 

- Flera taveltransportörer behöver också de bytas ut. I princip gäller det samtliga då 

de är av en gammal standard och det inte finns nåra reservdelar att tillgå. 

- Alla reparationer bör kunna ske under sommarhalvåret då det har den minsta 

påverkan på skyttet då mer eller mindre allt skytte sker ute på Hugelsta då. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

4. Träningstider 

- Det är inga problem med träningstider 

o Måndag  

 EPK  17.00- 22:00 

o Tisdag  

 ESKF  16:00 – 20:00 50 M 

 Ärla Skf 20:00 – 22:00 

o Onsdag 

 EPK 10:00 – 12:00 

 EPK 17:00 – 22:00 

 ESKF 17:30 – 19:30 

o Torsdag 

 ESKF 17:00 – 20:00 10m 

 ESKF 20:00 – 22:00 50m 

o Söndag 

 Ärla Skf 19:00-22:00 

Föreningarna kommer att ”flytta in” igen kring slutet september 

 

5. Hyreskostnader 

- Styrelsen i Samskyttet presenterade ett nytt förslag till hur hyrorna ska se ut 

framåt. Efter en relativt lång diskussion landade det i att styrelsen tar tillbaka 

förslaget och omarbetar det. 

o Till nästa möte så ska det framgå vilka förråd som är vilka och de 

föreningar som vill ha ett förråd ska få betala för dem, på samma sätt som 

kontor.  

o ESKF vill helst ha det största förrådet mot något annat som just idagsläget 

ser ut som att de använder. 

6. Övrigt 

- Man ska byta golv i paviljongen i Hugelsta, när ska detta ske? Samskyttet 

försöker få reda på det så att det inte sker under tävlingssäsongen ute, om 

det går att undvika 

- Diskuterade också lite kring vem som äger vad och vem som har gjort vad i 

Munktell och denna fråga måste redas t ordentligt på lämplig sätt. 

7. Nästa möte 

Planeras in så att det är i slutet av september. 

Vid anteckningarna 

     Joel Edving 

 

 

      

 



 


